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جهت دریافت آخرین اخبار و رویدادهای کیش و منطقه از 

پایگاه خبری، تحلیلی اقتصاد کیش 
دیدن  فرمایید

هتل سورینت مریم درنظر دارد نسبت به واگذاری حق بهره برداری از منافع کافی شاپ )لابی لانژ( 
به بهره بردار واجد شرایط به صورت اجاره از طریق برگزاری تشریفات مزایده اقدام نماید.

واجدین شــرایط و متقاضیان می توانند از تاریخ درج آگهی لغایت 7 روز جهت بازدید از مکان و 
همچنین ارائه پیشنهادات خود به شرح ذیل در پاکت دربسته اقدام و به امور مالی و اداری هتل مریم 

به شرح آدرس ذیل ارائه نمایند.
1. پاکت الف( شامل مشخصات اشخاص حقیقی و یا حقوقی متقاضی به همراه رزومه و سوابق 

2. پاکت ب( نرخ پیشنهادی
3. کلیه هزینه های آگهی – کارشناسی و ... به عهده برنده مزایده می باشد.

آدرس : جزیره کیش – میدان امیرکبیر – هتل سورینت مریم
تلفن تماس : 18 – 44467511 – 076 از ساعت 16 – 8 

به پیشنهادهای مخدوش ترتیب اثر داده نخواهد شد و هزینه چاپ آگهی و برگزاری مزایده به عهده 
برنده مزایده می باشد.

گروه هتلهای سورینت

مرحله  دومآگهی مزایده

  دومیــن گــزارش تخصصی موضوعی مدیریــت برنامه ریزی و بودجه دبیرخانه با عنوان »پروژه هــای عمرانی بودجه مصوب1399 
سازمان های مناطق آزاد« منتشر شد. 

690 پروژه عمرانی، نقطه درخشان 
کارنامه مناطق آزاد کشور

اقتصاد کیش -  به واســطه انتشــار این گزارش 
و ارائه آن در شــورای معاونین و مشــاورین دبیرخانه 
شــورایعالی، گفتگویی بــا فتح اله آقاســی زاده مدیر 
برنامه ریزی و بودجه دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و 

ویژه اقتصادی انجام شده است .
آقاســی زاده در گفت و گو با پایگاه خبری فرینا، 
بــه ارائه جزئیاتی از 690 پروژه عمرانی ســازمان های 
مناطق آزاد در سال جاری و اعتبار 3489 میلیارد تومانی 
ایــن پروژه ها و افزایش 57 درصدی هزینه های عمرانی 
مصوب ســال جاری نســبت به اصلاحیه سال گذشته 

پرداخت.
** لطفا در آغاز درخصوص کلیات بودجه 
عمرانی ســازمان های مناطق در ســال 1399، 

توضیحاتی را برای مخاطبان بفرمایید.
بودجــه مناطق آزاد در قالــب دو بخش جاری و 
ســرمایه ای واجد چهار جزء اساســی است: درآمدها، 
هزینه ها در بودجه جاری، و منابع و مصارف در بودجه 

سرمایه ای. 
مصارف بودجه مناطق آزاد شــامل دو آیتم تملک 
دارایی های ســرمایه ای و مالی است. در سال 1399 در 
آیتم تملک دارایی های ســرمایه ای، هزینه های عمرانی 
بــا اعتباری معــادل میلیارد تومان 3،489 از ســهم 81 
درصدی در کل مصارف برخوردار است که این نسبت 
در اصلاحیه بودجه 1398 معادل 80 درصد بوده اســت. 
همچنیــن 78 درصد از منابع ســازمان های مناطق آزاد 
برای طرح هــای عمرانی پیش بینی شده اســت که این 
سهم، شاخص ارزشــمندی است که در بودجه مناطق 

آزاد شکل یافته است. 
** رونــد تصویــب بودجــه عمرانــی 

1399سازمان های مناطق آزاد چگونه بود؟
بودجه عمرانی بخشــی از بودجه کل سازمان های 
مناطق آزاد اســت که پس از برگزاری جلسات گسترده 
تخصصی در خصوص بررســی بودجه ســازمان های 
مناطــق آزاد به منظور تدوین اعــداد و ارقام مندرج در 
اصلاحیه بودجه ســال 1398 و بودجه پیشنهادی سال 
1399، و بعــد از اعمال اصلاحات نهایی اعضای کمیته 
تخصصی بودجه کارگروه شورای عالی بتاریخ 12/11/ 
1398 بودجه ســال 1399 سازمان های مناطق آزاد بعد 
از تصویب در شورای عالی به تاریخ 1399/12/28 ابلاغ 

گردید.
** بروژه های مصوب مناطق آزاد، به چه 

حوزه های مربوط است؟
 در ســال 1395 بنا به ماهیت فعالیت های مناطق 
آزاد، پــروژه های عمرانی مناطق در قالب هســته های 
محــوری ده گانه تعریف شــد و از آن پــس در بودجه 
سالانه، پروژه های عمرانی بر اساس هسته های محوری 
تفکیک و طبقه بندی شــدند. این هسته بعدها )1397( و 
در قالب ســند راهبردی مناطق آزاد مطابق سیاست های 
کلی برنامه ششم و چگونگی نقش پذیری مناطق آزاد در 
این سیاست ها، نیز ابلاغ گردید. در این سند، راهبردهای 
ترکیبــی مناطق آزاد در قالب 10 هســته محوری ذیل، 

صورت بندی شد:
1.    فناوری های پیشــرفته و توسعه ظرفیت های 

علمی و پژوهشی
2.    کشاورزی، شیلات و دامپروری

3.    صنعت، معدن و خدمات فنی و مهندسی
4.    نفت، گاز، پتروشیمی و انرژی

5.    توسعه بازارهای مالی )پول، سرمایه و بیمه(
6.    حمل و نقل و ترانزیت

7.    تجارت و خدمات تجاری
8.    گردشگری

9.    توانمندســازی و توسعه ظرفیت های جامعه 
محلی و خدمات عمومی )عمران و آبادانی منطقه ای(

10.    خدمات سازمان و مدیریت
با توجه به چنین تفکیکی، سهم هسته »حمل و نقل 
و ترانزیت« با 41 درصد اعتبار )از کل اعتبارات عمرانی 
مناطــق( و میزان 1،438 میلیارد تومــان در رتبه اول و 
هسته های »توانمندسازی و توسعه ظرفیت های جامعه 
محلــی و خدمات عمومی)عمران و آبادانی منطقه ای(« 
و »صنعت، معدن و خدمات فنی و مهندســی« به ترتیب 
با 29درصــد و 14درصد )از کل اعتبار عمرانی مناطق( 

در رتبه های دوم و سوم قرار دارند. 
** جایگاه فرهنگ در پروژه های عمرانی 

مناطق آزاد چگونه بوده است؟
در بودجه سال 1399، مجموعه اعتبارات عمرانی 

مناطق هفتگانه 3،489 میلیارد تومان است که 27 درصد 
آن معــادل 959 میلیارد تومان بــه اجرای 256 پروژه  با 
ماهیت فرهنگی اختصاص یافته است. بیشترین ارزش 
ریالــی این پروژه هــا )386 میلیارد تومان( به هســته 
»توانمندســازی و توسعه ظرفیت های جامعه محلی و 
خدمــات عمومی )عمران و آبادانی منطقه ای(« مربوط 
اســت. همچنین از کل اعتبار پروژه های فرهنگی 215 
میلیارد تومان به هسته گردشگری اختصاص یافته است.
** نحوه تامین اعتبار پروژه های عمرانی 

در سال جدید از چه محل هایی خواهد بود؟
پروژه هــای عمرانــی ســازمان های مناطق آزاد 
در تعریــف اولیه از این امکان برخوردار اســت که از 
منابع داخلی، تســهیلات )داخلی و خارجی(، انتشــار 
اوراق و بودجــه عمومی دولت تامین اعتبار  شــود. بر 
این اســاس،40 درصد اعتبار ســال 1399 پروژه های 
سازمان های مناطق آزاد هفتگانه وابسته به منابع داخلی، 
38 درصد به تســهیلات و 22درصد به انتشــار اوراق 
وابســته است. تنها پروژه ای که از محل بودجه عمومی 
اعتباری برای آن در نظر گرفته شده است، پروژه پل خلیج 
فارس قشــم اســت که این پروژه البته به جهاتی خاص 
در گذشــته به اعتبارات عمومی وصل شد و هم اکنون 
بودجــه مصوبی معادل 5 میلیارد تومان برای آن در نظر 
گرفته شده است. اما بطور کلی پروژه های عمرانی مناطق 
وابستگی به بودجه عمومی دولت ندارند و از این جهت 
سازمان های مناطق آزاد خشــنودند که باری بر بودجه 

عمرانی دولت نیستند.
** اعتبــار پروژه های مصــوب مناطق 

براساس اهداف و راهبردها چگونه است؟
پروژه های عمرانی مناطق آزاد بیشتر بر دو راهبرد 
توســعه هدفمند زیرساخت های حمل و نقل و  توسعه 
زیرســاخت های مربوط به کســب و کارهای محوری 
مناطق متمرکز اســت به طــوری که به ترتیب 33 و 18 
درصد از اعتبار ســال 1399 مناطق را شامل شده است. 
بررسی ها نشان می دهد که 70 درصد اعتبارات عمرانی 
مناطق عملا در راســتای مــاده 1 قانون چگونگی اداره 
مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی است. چرا که این اعتبارات 
جهت تحقق هدف راهبردی »کمک به  توسعه و تسریع 
عمــران و آبادانی منطقه ای و توانمند ســازی فرهنگی، 
اجتماعــی و اقتصادی جوامع محلــی« اختصاص داده 

شده است.
27 درصــد اعتبارات مناطق نیز به هدف راهبردی 
»کمک به تأمین رشد پویا و بهبود شاخص های مقاومت 
اقتصادی و دستیابی به اهداف سند چشم انداز بیست ساله 
کشور« مرتبط است که توسعه زیرساخت های مربوط به 
کســب و کارهای محوری مناطق )سایت ها، دسترسی 
ها، امور زیربنایی، حمل و نقل و ارتباطات( راهبرد مورد 

توجه مناطق بوده است. 
3 درصد اعتبار دیگر نیز به »کمک به تنوع بخشــی 
پیوند های اقتصادی کشــور بــا اقتصادهای منطقه ای و 
بین المللی به ویژه با کشــورهای منطقه  و همسایگان« 

اختصاص دارد.
** مهم ترین گزاره های تحلیلی که می توان 

از گزارش شما دریافت نمود، چیست؟
پرسش قابل تاملی است. من مایلم حتما افرادی که 
به تریبون ها و موقعیت های تاثیر گذار دسترسی دارند و 
یا تصمیم گیر و تصمیم ساز هستند، گزارش منتشر شده 

ما را مطالعه بفرمایند تا نســبت به ســوء برداشت های 
بلاوجهی که به ناروا  متوجه مناطق آزاد کشــور شــده 

است، آگاهی داشته باشند.
من برخی ضعف ها و بدکارکردی ها در سازمان های 
مناطق آزاد را نفی نمی کنم. اساســا در اتمسفر مدیریتی، 
سیاســی و اقتصــادی و اجتماعی که ما در آن زیســت 
می کنیم کمتــر مجموعه کاملی می یابیم. زیســت بوم 
به گونه ای اســت که همواره با مصائبی روبرو هســتیم. 
بنابراین بدیهی و طبیعی اســت که سازمان های مناطق 
آزاد هم با گرفتاری ها و بدکارکردی هایی مواجه باشند.
اما عمیقا مایلم تاکید نمایم که در این زیست بوم، 
مناطق آزاد کارنامه و کارکرد نســبتا درخشانی داشته و 

دارند. 
آنها که سوابق را مطالعه یا دیده اند می دانند که این 
مناطق در نقطه آغاز از کمترین امکانات و زیرساخت ها 
بهره منــد بودند. از بــاب مثال می گویــم که کیش در 
ســال های آغاز صرفا 25 کیلومتر جاده داخلی داشت. 
تعــداد خطوط تلفن این منطقه هم 2500خط تلفن بود. 
10هزار متر انبار داشــت. بعلاوه کیــش فاقد امکانات 

درمانی و آموزشی بود.
شــبیه همین وضعیــت در دیگر مناطق هم وجود 
داشــت. چابهار و قشــم عموما دارای مسافرخانه های 
محلی و تقریبا فاقد هتل اســتانداردی بودند. در چابهار 
امکانات مخابراتی بسیار محدود بود و تلفن راه دور در 
قشــم نیز محدود بود. سرمایه گذاری زیربنایی در برق 

این مناطق هم بسیار اندک گزارش شده است.
چنین اطلاعاتی که البته در گزارش های رسمی آمده 
نشان می دهد که چقدر فعالیت زیرساختی در مناطق آزاد 
ایران شکل داده شده و گسترش یافته است. من قصدی 
برای مقایســه ندارم و البته بدیهی می دانم که مناطق آزاد 
در این ســال ها رشــد یافته اند اما خوب است بدانیم که 
این مناطق هیچ وابســتگی به بودجه دولتی ندارند و این 
تلاش ها بر پایه اهتمام مدیران، کارشناســان و کارکنان 
مناطق آزاد اســتوار بوده است. دستگاه های اجرایی در 
این کشــور عموما به درآمدهای نفتی وابستگی دارند و 
هزینه های بزرگی را بخود اختصاص می دهند اما مناطق 

آزاد به کدام بودجه دولتی وابسته هستند؟
بنابر ایــن گزاره هــا، من امیدوارم کارنامه نســبتا 
درخشــان مناطق آزاد بی جهت به حاشیه افکنده نشود. 
می توان امید داشــت که در صورت طراحی یک فضای 

منصفانه و مشفقانه، به نقاط مطلوب رسید. 
مناطــق آزاد ایران بالقــوه و در بنیاد، برای اهداف 
متعالــی طراحی شــدند. اطمینــان دارم بــا توجه به 
ســازوکارهایی که بخصوص در ســال های اخیر و در 
اســتمرار تلاش های پــرارج مدیران و کارشناســان 
دبیرخانه و ســازمان های مناطق آزاد، فراهم شده است، 

آینده این مناطق بهتر از امروزخواهد بود.
بعنوان ســخن پایانی، نکته ای مدنظرتان 
است که برای مخاطبان این گفتکو مفید بدانید؟

 بله. پیشنهاد می کنم علاقمندان و کاوندگان برای 
بررسی بیشتر و جزئیات پروژه ها در هر منطقه، گزارش 
پروژه های عمرانی سال 1399 سازمان های مناطق آزاد 

را نیز ملاحظه و مطالعه فرمایند. 
ایــن گزارش در بخش شفافیت ســازی عملکرد 
مناطــق آزاد و در پایــگاه وب دبیرخانه در دســترس 

همگان قرار دارد.

اقتصاد کیش - استاندار هرمزگان از 
تمدید یک هفته ای اعمال محدودیت های 

مقابله با کرونا در این استان خبرداد. 
فریدون همتی در ستاد استانی مدیریت 
بیماری کرونا، با بیان اینکه مردم حتماً هنگام 
خروج از منزل از ماسک استفاده کنند، افزود: 
دانشگاه علوم پزشکی استان باید ابتدای هر 
هفته با توجه به شــرایط، پیشنهادات خود را 
برای اعمال محدودیت ها به ســتاد استانی 
مدیریــت بیماری کرونا اعلام  کند و با توجه 
این اعلام، محدودیت های گروه های شغلی 
سطح 3 و 4 که طی دو هفته گذشته در راستای 
مقابلــه با کرونا در هرمزگان اعمال شــد، به 

مدت یک هفته دیگر نیز تمدید و در استان اعمال خواهد شد.
وی اظهار کرد: بررســی ها نشــان می دهد در هفته اخیر بخش زیادی از مردم از ماسک 
استفاده کرده اند و این استفاده بیشتر مردم از ماسک موجب شده تعداد بیماران بدحال مبتلا به 

کرونا در استان کاهش یابد و این امر نشان دهنده تاثیرگذاری بسیار مهم ماسک است.
همتی ادامه داد: از مردم هرمزگان می خواهیم همچنان حتماً هنگام خروج از منزل از ماسک 
استفاده کنند و استفاده از ماسک در تمامی محیط های عمومی و کار مشاغل مختلف از جمله 
اصناف، بازارها، پاساژها، بانک ها، ادارات و بنگاه های تولیدی و اقتصادی ضروری و اجباری 

است و به مراجعه کنندگانی که ماسک ندارد، خدمات ارائه نمی شود.
وی اضافه کرد: کارکنان دارای بیماری زمینه ای، سن بالای 50 سال و زنان باردار باید به 
صورت دورکاری فعالیت کنند و مادران دارای کودکان زیر شــش ســال نیز با هماهنگی مدیر 

دستگاه، می توانند به صورت شیفتی و دورکاری، فعالیت کنند.
اســتاندار هرمزگان بیان کرد: برگزاری مراســم های عروسی، عزا و هرگونه تجمع در 
سراســر استان همچنان ممنوع اســت و فرمانداری ها، بخشداری ها و دهیاری ها باید رصد و 
نظارت لازم را در این خصوص داشته باشند و نیروی انتظامی نیز با این تجمعات و مراسمات 

برخورد جدی خواهد داشت.
وی با بیان اینکه پرونده عوامل برگزاری این گونه مراســمات و تجمعات، در دســتگاه 
قضایی مورد بررسی قرار می گیرد و با متخلفان برخورد قانونی خواهد شد، عنوان کرد: رعایت 
تمامی اصول و دستورالعمل های بهداشتی به ویژه فاصله گذاری اجتماعی، استفاده از ماسک و 
ضدعفونی مکان های مختلف، همچنان در پیشگیری و کاهش شیوع بیماری کرونا بسیار موثر 

است و از همه مردم می خواهیم این موارد را به طور جدی رعایت کنند.
همچنین استاندار هرمزگان از کاهش ساعت کاری ادارات طی دو روز آینده خبر داد و 
افزود: به دلیل بالا رفتن دمای هوا طی دو روز آینده و افزایش مصرف برق، ساعت کاری ادارات 
در روزهای یکشنبه 29 تیرماه و دوشنبه 30 تیرماه از ساعت هفت صبح تا 12 ظهر خواهد بود.

 وی ادامه داد: محدودیت های گروه های شغلی سطح سه و چهار که در راستای مقابله با 
کرونا در هرمزگان به مدت یک هفته تمدید شده است، طبق ابلاغ ستاد ملی مقابله با کرونا شامل 
تعطیلی آموزشگاه های فنی و حرفه ای، زبانسراها و سایر آموزشگاه ها، کتابخانه ها، سینماها، تئاتر 
و مراکز مشابه، تالارهای پذیرائی، آرایشگاه های زنانه و سالن های زیبایی، کافه ها، قهوه خانه 
و چاپخانه ها، مراکز تفریحی آبی، استخرهای سرپوشیده، باشگاه های بدنسازی و باشگاه ها و 

فعالیت های ورزشی پربرخورد از جمله کشتی، کاراته، جودو و موارد مشابه است.
عالی ترین مقام دولت در هرمزگان اظهار کرد: همچنین مساجد و مصلی ها نیز تعطیل 
هســتند و برگزاری هرگونه مراســم اجتماعی، فرهنگی، مذهبی، همایش ها، عروسی، عزا و 

تجمعات ممنوع است.

محدودیت های مقابله با کرونا در 
هرمزگان تمدید شد

استاندار هرمزگان:

اقتصاد کیش - عضو هیات رئیســه 
کمیســیون امنیت ملی در واکنش به انتشار 
اخباری مبنی بر واگذاری کیش در قرارداد 25 
ساله ایران و چین گفت: چنین چیزی صحت 
نــدارد، از ابتدا هم در این قرارداد موضوعی 
مبنی بر واگذاری جزیره کیش نیامده بود که 

به خاطر فشارها از آن خارج شود.
یعقوب رضازاده، عضو هیات رئیسه 
کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس با تاکید بر اینکــه واگذاری جزیره 
کیش در قرارداد ایران و چین صحت ندارد، 
گفت: از ابتدا هم قرار نبوده که کیش و یا هر 
نقطه ای از کشــور ما در این قرارداد به چین 

واگذار شود. این حرف ها تبلیغات بیگانگان به خصوص آمریکا و اسرائیل است.
 عضو هیات رئیســه کمیسیون امنیت ملی در واکنش به انتشار اخباری مبنی بر اینکه در 
ابتدا واگذاری کیش در قرارداد 25 ســاله ایران و چین وجود داشــت و بعد از فشارهای افکار 
عمومی از متن قرارداد خارج شده است، گفت: چنین چیزی صحت ندارد، از ابتدا هم در این 
قرارداد موضوعی مبنی بر واگذاری جزیره کیش نیامده بود که بخاطر فشارها از آن خارج شود.
 وی با اشاره به صحبت های وزیرخارجه در جلسه کمیسیون امنیت ملی درباره قرارداد 
25ساله ایران و چین گفت: آقای ظریف در این جلسه توضیح داد که قرارداد 25 ساله ایران و 
چین پس از ملاقات های روسای جمهور ایران و چین و دیدار رئیس جمهور چین با مقام معظم 
رهبری بســته شد. قراردادی برای کمرنگ کردن محاصره اقتصادی است که توسط آمریکا و 
کشورهای اروپایی انجام می شود. لذا این قرارداد تجاری برای ارتباط ایران با کشورهای اروپایی 

و آفریقایی از طریق راه ابریشم جدید است.
 رضازاده افزود: این قرارداد هنوز در مرحله پیش نویس است و وارد فاز توافق نهایی نشده 
است. قطعا مقامات اطلاعاتی امنیتی، سیاسی و نظامی بررسی های لازم را انجام می دهند و بعد 
از تایید نهایی دو طرف پیش نویس نهایی می شــود. لذا طرح مباحثی همچون واگذاری کیش 

ادعای اسرائیل و آمریکا است. هیچ نقطه ای از کشورواگذار نشده است.
 این عضو هیات رئیســه کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس یادآور شد: ما 
منابع انرژی عظیمی از نظر نفت و گاز در دنیا داریم و کشور چین به دلیل جمعیت بالایش و به 
عنوان بزرگترین مصرف کننده جهان می خواهد انرژی خود را از کشور ما تامین کند. برای این کار 
چین زیرساخت ها و تقویت تکنولوژی را در کشورمان انجام می دهد و از نظر سیاسی، اجتماعی 
و فرهنگی مبادلاتی با ما خواهد داشت. کما اینکه در حال حاضر هم چین دومین مبادله کننده 
اقتصادی با آمریکا است اما آمریکا و اسرائیل به دلیل منافع شان به دنبال شیطنت بازی هایی هستند 
همچون اینکه بیان می کنند قرار است در این قرارداد کیش واگذار شود که اساسا درست نیست. 

هدف پشت پرده هم زیر سوال بردن قرارداد است.
 وی با تاکید بر اینکه هیچ نقطه ای از کشــور در قرارداد با چین واگذار نمی شــود، گفت: 
هیچ گونه ارقام و اعدادی در قرارداد درج نشده و هیچ گونه تضمین اجرایی هم دو طرف ندادند 
به طوری که اگر دو طرف هر زمان ببینند که در اجرای قرارداد با مشکل مواجه هستند، می توانند 

یک طرفه قرارداد را به هم زنند.
 رضازاده در پایان تاکید کرد: این اطمینان را به مردم می دهیم که قرار نیست حتی یک وجب 
از خاک کشــورمان واگذار شود، اینها صرفا تبلیغات بیگانگان به خصوص آمریکا و اسرائیل 
است. صرفا تفاهم نامه اقتصادی، اجتماعی، سیاسی، نظامی و فرهنگی بین ایران و چین بوده که 

در آن منافع دو کشور دیده شده است.

واگذاری جزیره کیش در قرارداد 
ایران و چین صحت ندارد

آقاسی زاده مدیر برنامه ریزی و بودجه دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد:یعقوب رضازاده، عضو هیات رئیسه کمیسیون امنیت ملی مجلس:

اقتصاد کیش - کنگره بین المللی امام ســجاد)ع( پس از گذشــت 9 از برگزاری دوره 
متوالی آن در استان هرمزگان ثروت و سرمایه فرهنگی و معنوی این استان محسوب می شود. 
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی هرمزگان از عوامل برگزاری کنگره به عنوان ذخایر 
فرهنگی استان هرمزگان نام برد که یک دهه عاشقانه و بی مزد خدمتی خالصانه را به محضر 

امام سجاد)ع( در استان هرمزگان رقم زده اند.
رضا کمالی زرکانی در دیدار با اعضای ســتاد برگزاری دهمین کنگره بین المللی امام 
سجاد)ع( اظهارداشت: مدیران اداره کل ارشاد استان همکاری در برگزاری این کنگره علاوه 
بر اینکه فواید وبرکات معنوی در زندگی اداری و شخصی ما به همراه داشته، ذخیره ای برای 

قیامت و باقیات و صالحات خود می دانند.
وی ادامه داد: فعالیت برای کنگره کاری قلبی و نه تکلیف اداری است و امیدواریم این 

همراهی ها در دهمین کنگره با قوت بیشتری همراه شود.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی هرمزگان یادآور شــد: این اداره کل با بهره گیری از 
ظرفیت شــورای فرهنگ عمومی، نیروی انســانی، فنی، فضای مجازی و منابع مالی در کنار 

این کنگره خواهد بود.
کمالی زرکانی هم چنین با اشــاره به شرایط کنونی بیماری کرونا، بر استفاده گسترده از 
ظرفیت های رسانه ای، فضای مجازی و تولید محتوا متناسب با ذایقه نسل جوان در برگزاری 

این کنگره تاکید کرد.
دبیر علمی کنگره امام سجاد)ع( نیز گفت: کنگره امام سجاد)ع( یک کار ابتکاری و نو در 
حوزه اعتقادی و فرهنگی است که 9 سال با پیام مراجع عظام تقلید استمرار داشته و مشابهی 

برایش در استان و کشور سراغ نداریم.
حجت الاسلام محمدعلی لبخندان افزود:  در این شرایط سخت نیز همگی هماهنگ و 
مصمم به برگزاری کنگره در 12 تا 25محرم در داخل و خارج کشور هستیم تا این کار فاخر، 

آبرومندانه رقم بخورد.
وی بیان داشت: برگزاری دوره مجازی سفیران ولایت، استمرار طرح»نذر امام سجاد)ع(« 

در طول سال از برنامه های جانبی این کنگره است.
مدیر موسسه فرهنگی اندیشه های اسلامی سجادیه یادآور شد: برنامه های دهمین کنگره 
بین المللی امام سجاد)ع( تابع پروتکل های بهداشتی در بازه زمانی 12تا25محرم به صورت 

مجازی برگزار می شود.
کنگره بین المللی امام ســجاد)ع( از 9 ســال پیش به همت ستاد هماهنگی کانون های 
فرهنگی هنری مساجد هرمزگان و با همکاری ادارات و نهادها و ستاد هماهنگی کانون های 
مساجد کشور 25 محرم همزمان سالروز شهادت سید الساجدین امام سجاد)ع( و با حضور 

اندیشمندان مسلمان و سایر ادیان در هرمزگان برگزار می شود.

کنگره بین المللی امام سجاد)ع( 
سرمایه فرهنگی هرمزگان است

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان :

اقتصاد کیش - با نظارت های مستمر مدیرعامل شرکت عمران ، آب وخدمات کیش ، 
سواحل کیش درحال پاکسازی و ساماندهی هستند. 

ابوالفضل طیبی مدیرعامل شرکت عمران، آب وخدمات کیش از بدو ورود خود به شرکت 
عمران، آب و خدمات کیش دربازدیدهای شبانه روزی، با بررسی دقیق وضعیت سواحل کیش 
و خدمات امور شهری، طرح ساماندهی وبهسازی سواحل جزیره کیش رادر اولویت فعالیت 

های این شرکت قرار داد.
مدیرعامل شرکت عمران، آب وخدمات کیش با بیان اینکه سواحل کیش به عنوان ثروت 
طبیعی و ارزشمند این منطقه آزاد گردشگری که عرصه جذب مسافر برای  تفرج و کسب آرامش 
اســت باید از بهترین شــرایط تفریحی و منظربصری برخوردار باشد گفت: این سواحل نیاز به 
ساماندهی و پاکسازی اساسی دارند و دراین بازدید ها ریزترین موضوعات ومشکلات به لحاظ 
حفظ محیط زیست، زیبایی وپاکیزگی شهری ، ایمنی و وجود امکانات برای ارائه خدمات مطلوب 
مورد نظر قرار می گیرند.وی افزود: هیچ بهانه ای برای بی نظمی و کثیفی در سواحل زیبای جزیره 
پذیرفته نیست وتمامی موضوعات باید مورد توجه مداوم مسئولان حوزه شهری باشد لذا علاوه 
بر اجرای اقدامات مناسب توسط شرکت عمران، آب وخدمات کیش برای ساماندهی سواحل ، 
کلوپ ها و اماکنی که در نواز ساحلی به شهروندان وگردشگران خدمات ارائه می کنند هم ملزم 
هستند درکنار ارائه خدمات تمامی لوازمی که درساحل  رها کرده اند را به سرعت جمع آوری کنند.

درپی این اقدامات ، پاکســازی ســاحل از گیاهان هرز ، ترمیم جداول حاشیه پیست 
دوچرخه و رنگ آمیزی این جداول، ســرند ماسه ها وجمع آوری تمامی زباله های خشک 
، اصلاح نقاط حادثه خیز به منظور حفاظت از گردشگران ودوچرخه سواران ، جمع آوری 
تمامی نخاله های ســاختمانی اعم از فلزات و مصالح، ترمیم نرده های زنگ زده ، المانهای 
آسیب دیده ، ابزار ولوازم تفریحی و ورزشی موجود درساحل و بهسازی واصلاح هرآنچه 
باعث نازیبایی و نامرتبی ســواحل شده است اقداماتی است که توسط تیم های حوزه های 

مختلف شهری درحال انجام است.

خانه تکانی در سواحل جزیره

سرویس سیاسی  - درخواست بررسی مجدد پرونده 3 اعدامی از سوی دیوان عالی 
کشور پس از پیگیری وکلا جهت اعمال ماده 474 پذیرفته شد.

ســخنگوی قوه قضاییه روز سه شــنبه هفته گذشته )24 تیرماه( در بیست و نهمین 
نشســت خبری خود در پاسخ به ســئوالی در باره تایید حکم اعدام سه نفر از محکومین 
اغتشاشات در حوادث آبان ماه، اظهار کرد: این حکم بعد از فرجام خواهی متهمان و وکلای 

مدافع آن ها به تایید دیوان عالی کشور رسیده و به دادسرا اعاده شده است.
وی همزمان با همین سخنان، افزود: اجرای احکام، یک فرآیند کاملا قانونی دارد که 
باید طی شود و ممکن است در این فرآیند قانونی، باز دادرسی های فوق العاده مانند اعاده 
دادرسی یا اعمال ماده 477 یا هر موجب قانونی دیگری چه در این پرونده و چه در سایر 

پرونده ها نتیجه پرونده را توام با تغییر کند.
روز گذشته  و در همین زمینه جمع 4 وکلای محکومان این پرونده نوشتند: با توجه 
به اظهارات سخنگوی قوه قضائیه در خصوص احتمال پذیرش درخواست اعاده دادرسی 
در این پرونده، امید به نقض رأی بدوی داریم و بر همین اســاس درخواســت اعمال ماده 

474 را تقدیم رئیس دیوان عالی کشور کردیم.
وکلا اظهار داشتند: حسب اطلاع واصله، خوشبختانه این درخواست توسط رئیس 
دیوان عالی کشور پذیرفته شده و پرونده جهت بررسی مجدد به یکی از شعب دیوان عالی 
ارجاع شده است و باتوجه به موازین قانونی و رویه جاری قضایی در حال حاضر اجرای 
حکم اعدام موکلین تا زمان تعیین تکلیف نهایی قضایی در این پرونده، متوقف میباشد و 
از آنجایی که یکی از قضات دیوان عالی کشــور در شعبه رسیدگی کننده هم قبلا مخالف 
رای صادره بوده، بسیار امیدواریم که با توجه به رویکردهای امید برانگیز دوران تحول در 
دستگاه قضا و در چارچوب عدل و انصاف این پرونده مورد بررسی مجدد قرار گرفته و 

رأی قبلی نقض شود.

متوقف شد 


